
Protokół Nr 46/23

ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu  27.04.2023 r. godz. 14.00 ,   na sali 
sportowej przy szkole nr 13,  ul. Grabowa nr 41.

Posiedzeniu przewodniczyła- Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).
Porządek obrad ( zał. nr  2).

   
Ad. 1
Przyjęcie porządku obrad  nie było uwag, przyjęto.

Ad. 2
Naczelnik Waldemar Boryń-  koszt hali to  ok. 8.200.000 zł. I przetarg nie doszedł do 
skutku,  wstępnie koszt miał być ok. 6.000.000 zł, budowa została  podzielona na 2 etapy. 
I etap hala pełnowymiarowa do piłki nożnej, siatkówki i innych sportów drużynowych. 
Druga sala miała być do zapasów, karate, to jeszcze nie jest  wybudowane. Poza tym 
doszły jeszcze dodatkowe prace. Halę można podzielić na 3 części  czyli 3 grupy mogą 
mieć jednocześnie zajęcia. Trybuny będą na koniec lipca, hala ogrzewana jest przez ZEC.

Radny Włodzimierz Stanek- zapytał ile będzie miejsc na trybunach i czy można będzie też 
też prowadzić rozgrywki ligowe.

Naczelnik Waldemar Boryń- będzie 96 miejsc, 2 tablice do wyświetlania wyników będą za 
2 tygodnie. Trwa postępowanie przetargowe na internet. Monitoring to 15 kamer.

Pani Malwina Sawosz Wydział Inwestycji Miejskich- będzie 47 miejsc parkingowych to II 
etap drogowy realizowany lipiec- sierpień + 9 miejsc na terenie od strony północnej.

Radny Włodzimierz Stanek- czy będzie łącznik między szkołą, a halą.

Naczelnik Waldemar Boryń- nie ,będzie tylko możliwość przejścia. W II etapie będą też 
postawione magazyny. Obecnie jest stara wiata odnowiona i wykorzystywana jako 
magazyn.

Radna Monika Cieśla-  kto się opiekuje halą.

Naczelnik Waldemar Boryń- hala będzie przekazana szkole, kierownika nie ma obecnie, 
jest 4 pracowników gospodarczych.

Radny Gabriel Grzejszczak – zapytał o kosze i koszty nagłośnienia.

Naczelnik Waldemar Boryń- kosze są najazdowe, nie ma podwieszanych, nagłośnienie to 
koszt netto 60.000- 100.000 zł.

Radna Monika Cieśla- jakie  są koszty utrzymania miesięczne.

Naczelnik Waldemar Boryń- roczny koszt wraz z pracownikami to ok. 700.000 zł, w trakcie 
remontu była utrzymywana wysoka temperatura  i grzanie było maksymalne, teraz nie 
będzie już takiej potrzeby.



Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik- zapytała które dyscypliny ligowe mogą się tu 
odbywać. Jest wytyczone boisko do badmintona, nie mieliśmy tego.

Naczelnik Waldemar Boryń- wszystkie dyscypliny mogą się odbywać, część sprzętu 
będzie na sali, szukamy pieniędzy na II etap ok. 3 mln zł.
Teren wokół wymaga jeszcze pracy i będą zrobione nasadzenia.

Radni z Komisji obejrzeli halę, szatnie, inne pomieszczenia oraz teren wokół hali.

Ad. 3
Sprawy różne.
Nie było uwag i pytań.
Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 14.40.
 

Protokółowała:              Przewodniczyła:

        Monika Ludziejewska                                                        Grażyna Wójcik


